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RG.0012.18.2016 

 

Protokół Nr 18/16 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego                                     

  i Rolnictwa 

odbytego w dniu 17 sierpnia 2016 roku 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 906 a zakończyła o 946. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz 

Budziło, który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad  (na 5 

Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokoły z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji zostały przyjęte bez uwag. 

 

Ad. IV/1.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie z zmiany uchwały Nr XXII/183/2013 

Rady Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 25 marca 2013r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Radomyśl nad Sanem, udostępnionych dla operatorów i przewoźników 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków przedstawiła Kierownik 

Zespołu Infrastruktury Technicznej Izabela Szałaj. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 
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Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Radomyśl nad Sanem a Gminą Stalowa Wola 

w przedmiocie powierzenia Gminie Stalowa Wola realizacji zadania publicznego 

polegającego na prowadzeniu Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do prac związanych z 

nadaniem sołectwom: Wola Rzeczycka, Dąbrowa Rzeczycka statusu uzdrowiska 

lub statusu obszaru ochrony uzdrowiskowej przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa 

Marynowska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za”, 

1 głos „wstrzymujący”. 

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody  na zawarcie 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Radomyśl nad Sanem a Gminą 

Zaklików dotyczącego nadania sołectwom: Dąbrowa Rzeczycka i Wola 

Rzeczycka statusu obszaru ochrony uzdrowiskowej przedstawiła Sekretarz 

Gminy Ewa Marynowska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za”, 

1 głos „wstrzymujący”. 
 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 

2016 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Radny Stanisław Rybak zapytał na jakim etapie jest inwestycja dotycząca 

modernizacji wałów Wisły. 
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Wójt Gminy Jan Pyrkosz poinformował, że modernizacja wałów Wisły w ramach 

zadania „Wisła II” ma być realizowana z pożyczki Banku Światowego. Obejmuje 

to wały prawobrzeżne na terenie gminy Radomyśl i wały lewobrzeżne na terenie 

gminy Gorzyce.  Planowane rozpoczęcie ma nastąpić w 2017 roku, co wynika z 

uchwały Sejmiku Województwa Podkarpackiego,  jeżeli będzie uzyskana 

pozytywna opinia Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska. W tym roku ma 

być wydana decyzja środowiskowa.  

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

   

            Przewodniczący Komisji 

 

                             Tomasz Budziło 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 

 
 

 


